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Pozn.: Zveřejněna verze dokumentu je upravená z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů v platném znění. 

    Zápis a Usnesení č. 31 

ze zasedání Zastupitelstva obce Býkov–Láryšov,  

konaného dne 28.05. 2018 v 19.°°hod. 
 

Přítomni: 5  členů ZO:  pp. Alena Sýkorová, Zdeňka Matyáštíková, Vladislav Tomoszek,  

                                          Ing. Václav Prusek,  Lubomír Veliký                                                                            

Omluveni:  --------- 

Další přítomni:  viz  prezenční listina (příloha č.1)  
 

Zasedání Zastupitelstva obce Býkov-Láryšov (dále jen ZO“) zahájila starostka obce (dále jako 

„předsedající“) v 18°° hodin. Zasedání bylo řádně svoláno vyvěšením pozvánky na úředních 

deskách od  18.05.2018 do 28.05.2018 a je usnášeníschopné (příloha č.2). 

Program: 

1.   Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

2.   Kontrola usnesení z předchozího zasedání ZO 

3.   Majetek obce  - oprava kanálů v Býkově  

4.   Prodej palivového dřeva občanům   

5.   Výlet pro děti 2018 

6.   Rozpočtové opatření 

7.   Různé + diskuze  

 - čerpání vody z požárních nádrží (dodatečně zařazeno na zasedání ZO) 

ZO schvaluje program zasedání. 
 Hlasování:     pro -5,     proti - 0,     zdržel se - 0, usnesení bylo schváleno 

…………………………………………………………………………………………………………………………………………….. 

1.   Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

Návrh usnesení č. 31 / bod č. 1 : 

ZO určuje ověřovatelé zápisu: p. Sýkorová, p.Tomozek, zapisovatelka: p. Matyáštíková 
Hlasování: pro -5,     proti - 0,    zdržel se - 0, usnesení bylo schváleno 

 

2.   Kontrola usnesení z předchozího zasedání ZO 

ZO provedlo kontrolu usnesení z předchozího zasedání ZO. Všechny body jsou průběžně plněny. 

 

3.   Majetek obce  - oprava kanálů v Býkově  
ZO projednalo opravu kanalizačních vpustí. Využijeme nabídku firmy Jakub Strouhal – ROEL,  

Na dolním pastvišti 11, Krnov, provozovna: 9.května 27, Krnov, která dodala nabídku na opravu  

ve výši 83.870,- Kč včetně DPH. Jiné nabídky byly vyšší. Firma Agist již v roce 2016 nabízela 

opravu za 91.476,- Kč včetně DPH. Firma, která objížděla obce se zaměřením na opravy kanalizací 

se po obhlídce kanálů a požadovaných opravách již neozvala. Ostatní telefonicky oslovené firmy 

neměly volný termín. Opravu požadujeme již od roku 2014. 
 

Návrh usnesení č. 31 / bod č. 3:  

ZO schvaluje provedení opravy kanalizačních vpustí firmou Jakub Strouhal – ROEL, Na dolním 

pastvišti 11, Krnov, provozovna: 9.května 27, Krnov za nabídnutou cenu 83.870,- Kč. 
Hlasování:  pro – 5,   proti – 0,     zdržel se – 0,  usnesení bylo schváleno 

 

4.   Prodej palivového dřeva občanům    

ZO projednalo mimořádné vytěžení uschlých stromů vhodných na topení. Jen menší část vytěženého 

dřeva bude prodána na zpracování na pile, kde získáme větší částku z prodeje, ve velmi omezeném 

množství bylo vytěženo listnaté dřevo. Nabídli jsme občanům (letáčky do schránek) možnost 

odkoupení za cenu 700,- Kč / 1m3 za jehličnaté dřevo a 1000,- Kč / 1m3 za listnaté dřevo. Dřevo,     

o které nebude zájem, bude prodáno na palivo za cenu v místě obvyklou. 
 

Návrh usnesení č. 31 / bod č. 4:  

ZO schvaluje prodej dřeva občanům za cenu 700,- Kč / 1m3 za jehličnaté dřevo a 1000,- Kč / 1m3 

za listnaté dřevo. Dřevo, o které nebudou mít občané zájem, bude prodáno za cenu v místě obvyklou 

na palivo  nebo na jiné zpracování. 
 Hlasování: pro –5,     proti – 0,     zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno  
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5.   Výlet pro děti 2018 

Starostka informovala přítomné o postupu přípravy výletu pro děti v letošním roce. Autobus je 

objednaný (Josef Martikán), cena za přepravu zůstává stejná jako v roce 2016 ve výši 25.000,- Kč. 

Zájemci se mohou přihlašovat do 31.05.2018. Zbývá ještě dořešit zajištění obědů pro zúčastněné a 

objednat vstupenky.   
 

Návrh usnesení   č. 31/ bod č. 5 :  

ZO bere na vědomí  informaci starostky o postupu přípravy výletu pro děti v roce 2018. 
 Hlasování: pro –5,     proti – 0,     zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno  

 

 

6.   Rozpočtové opatření 

Starostka informovala členy ZO, že dne 06.04.2018 schválila svým usnesením č. 6/2018  

Rozpočtové opatření č. 2/2018. Došlo ke změně závazných ukazatelů a k přesunu položek bez 

navýšení rozpočtu v příjmech a výdajích.   
 

Návrh usnesení   č. 31/ bod č. 6 :  

ZO bere na vědomí  provedení Rozpočtového opatření č.  2/2018. 
 Hlasování: pro –5,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 
 

7.   Různé + diskuze 

7.1  ZO projednalo čerpání vody z požárních nádrží z důvodu zvyšujícího se výskytu sucha a 

snižování hladin vody ve studních. Protože byl zaznamenán pokles hladiny v obecních požárních 

nádržích a studnách a také na návrh manželů Pruskových, Láryšov 120 a 109, přistoupila obec 

k projednání zákazu čerpání vody z obecních požárních nádrží a studní pro soukromé účely, 

zejména čerpání vody do soukromých bazénů. Voda v požárních nádržích a studních bez pumpy, je 

určena výhradně k hašení případných požárů nebo jako náhradní zdroj užitkové vody v případě, kdy 

dojde k vyschnutí soukromé studny v obci. Soukromé osoby jsou povinny si zajišťovat vodu do 

bazénů na vlastní náklady dovážkou (cisternou), v případě, že nemají dostatek vody pro tyto účely 

ve vlastní studni.  

Voda v požárních nádržích není v žádném případě pitná, je pouze užitková a obec nenese 

odpovědnost za možné zdravotní komplikace. Veřejně přístupné studny s pumpou slouží pouze 

k čerpání vody (tzv. do kbelíku pro splachování, běžný úklid apod.), voda v nich není pitná.     
 

Návrh usnesení   č. 31 / bod č. 7.1:  
ZO schvaluje zákaz čerpání vody z požárních nádrží a studní obce k soukromým účelům, zejména 

čerpání vody do soukromých bazénů, z důvodu dlouhotrvajícího sucha a snížení hladiny vod 

v požárních nádržích a studnách. Voda z požárních nádrží a studní bez pumpy je určena výhradně 

k hašení případných požárů nebo jako náhradní zdroj užitkové vody v případě, kdy dojde 

k vyschnutí soukromé studny v obci. Budou opatřeny tabulkou o zákazu čerpání. Veřejně přístupné 

studny s pumpou slouží pouze k čerpání vody (tzv. do kbelíku pro splachování, běžný úklid apod.). 

Voda v požárních nádržích a studnách není pitná, je pouze užitková a obec nenese 

odpovědnost za možné zdravotní komplikace. 
Hlasování: pro –5   ,     proti – 0,     zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno 

 

 

7.2  Žadost o podporu Linky bezpečí, z.s. 

ZO projednalo žádost o podporu Linky bezpečí, z.s. ve výši 2000,- Kč na provoz Linky bezpečí. 

Jsme malá obec s malým rozpočtem a velmi často nás oslovují různé organizace o podporu, ať už o 

dobrovolnou částku nebo konkrétní. Nelze vyhovět všem, a proto v současné době nepodpoříme 

tuto žádost. Musíme zabezpečit potřeby obce a našich obyvatel. 
 

Návrh usnesení   č. 31 / bod č. 7.1:  
ZO schvaluje nepřispět na provoz Linky bezpečí. 

Hlasování: pro –5          ,     proti – 0,     zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno 
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7.3 Diskuze proběhla při projednávání jednotlivých bodů. Dále se do diskuze přihlásili další 

přítomní z řad občanů a chatařů. 

 

Pan Čestmír Petřík vznesl požadavek, aby pozvánky na zasedání zastupitelstva byly dodávány do 

schránek do domácností. 

 

Pan Čestmír Petřík požádal o pronájem části oploceného pozemku 1280/6, m2 budou upřesněny. 

V současné době je tento pozemek schválený jako nepronajímatelný a neprodejný. 

 

Manželé Walachovi požádali o pronájem části pozemku 1280/7 před okny po zasazené rostliny 

směrem ke sloupu, m2 budou upřesněny.  

 

Manželé Jarečtí požádali o pronájem části pozemku 1280/7 podél kamenné budovy sousedící 

s cestou, m2 budou upřesněny z důvodu možnosti oprav nyní i v budoucnosti. 

 

Manželé Walachovi a Jarečtí požadují zrušení nájmu části pozemku 1280/7 paní Zuzaně 

Rozsypalové, aby mohli obecní pozemek užívat společně.   

 

V současné době je tento pozemek schválený jako nepronajímatelný a neprodejný až na část  nyní 

pronajatého pozemku.  
 

Návrh usnesení   č. 31 / bod č. 7.3:  
ZO schvaluje žádosti prostudovat, zrevidovat mapu možných pronájmů pozemků a na následujícím 

zasedání rozhodne o postupu.    
Hlasování: pro –5          ,     proti – 0,     zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno 

 

 
Zasedání ukončeno:      ve 21:30  hodin   

 

V Býkově-Láryšově,  dne 28.05.2018,  zapsala Zdeňka Matyáštíková      

  

 

Ověřovatelé zápisu: p. Alena Sýkorová  .............……...……………… 

                                  

      

p. Vladislav Tomoszek .....………..……....………….  

 

                                           

        ……….…………………………         

                             Zdeňka Matyáštíková – starostka 

 
    

 

 

 

Zveřejněno OD :  04.06.2018   

Zveřejněno DO :  20.06.2018 


